
Zápis z 1. jednání Místního výboru Studeňany 
ze dne 22. 6. 2023 

Přítomni členové: 
Ing. Denisa Vávrová 
Ing. Liběna Hakenová 
Hana Křelinová 
Michal Hroch 

Omluveni: 
Milan Křelina 

Program: 

1. Různé, dle připomínek účastníků. 

Jednání bylo zahájeno předsedou výboru v 18:00 hodin. Jednání byla přítomna nadpoloviční většina 
členů místního výboru. Výbor je tak usnášeníschopný. 

Předseda vyzval přítomné členy k diskuzi. 
Paní Křelinová namítá, že se na chodníku neustále objevují psí exkrementy a prosí tak občany, aby 
si po svých mazlíčcích uklízeli. 
Dále upozorňuje, že je potřeba zkrátit smrky na břehu před panem K. Tichým. Smrky zasahují do 
silnice a auta se jim musí vyhýbat. Vávrová uvádí, že by bylo vhodné opět prostřihnout Javory, 
které jsou mezi chodníkem a pozemkem p. Hály, neboť se pod nimi nedá projít. 
Pan Hroch upozorňuje na problematické parkování v zatáčce u č.p. 17. Mnohdy zde stojí tři auta za 
sebou a nedá se cestou mezi Hakenovými a Křelinovými projet. Vávrová upozorňuje, že u paní 
Víchové se vždy parkuje na chodníku. Pokud jde člověk s malými dětmi je situace poněkud 
nešťastná.  
Vávrová upozorňuje, že se rozpadá chodník mezi č.p. 1 a č.p. 3 a to v okolí kanálu, který je 
částečně usazen do chodníku. Bylo by vhodné chodník opravit, než budou větší škody. 

Dále paní Křelinová upozorňuje na situaci s kontejnery. V papíru je často plast a opačně. Žádá zdali 
by bylo možné na kontejnery umístit cedulky s informací co do konkrétního kontejneru patří. 
Některým spoluobčanům barva evidentně nestačí. Vávrová dodává, že u jednoho kontejneru na 
plast je zaseklé víko. Zřejmě došlo k jeho poškození špatnou manipulací a nelze ho otevřít. Odpad 
se tak hromadí před kontejnery. 

Jednání výboru bylo ukončeno ve 18:20 hodin. 

Ve Studeňanech dne 22. 6. 2023 
Zapsala: Denisa Vávrová, předseda Místního výboru Studeňany


